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Průběh obhajoby 

Předsedkyně komise Prof. PharmDr. Miloslava Rabišková, CSc představila PharmDr. Sylvu Klovrzovou a poté předala 

slovo školitelce doc. PharmDr. Zdeňce Šklubalové, Ph.D, která blíže seznámila přítomné s průběhem jejího 

doktorského studia. 

 

Po prezentaci výsledků své práce a přečtení posudků oponentů doc. RNDr. Ruty Masteikové, CSc a RNDr. Milana 

Dittricha, CSc. PharmDr. Sylva Klovrzová odpověděla na dotazy obou oponentů. 

Ve všeobecné diskuzi k tématu vystoupili členové komise, včetně oponentů s dotazy: 

Jaká další náhradní sladidla by mohla být ve studii použita pro korekci chuti léčiv, zda se uvažovalo např. o 

xylitolu či sorbitolu. 

Zda bylo uvažováno o kombinaci protimikrobních látek s ohledem na nízkou účinnost methylparabenu, např. 

kombinace s fenoxyethanolem. 

Proč byl k rozpouštění používán hydroxid sodný jako hygroskopická látka, se kterou se obtížně pracuje, a ne 

např. NaHCO3. 

Zda byly vzaty v úvahu biofarmaceutické aspekty rozdílné lékové formy (tekutá vs. pevná). 

Jaký mechanismus účinku je uváděn pro efekt propranolol-hydrochloridu u hemangiomu. 

Závěrem komise konstatovala, že uchazečka zodpověděla všechny otázky přiměřeným či zcela vyčerpávajícím 

způsobem a v tajném hlasování počtem 6 kladných hlasů rozhodla, že PharmDr. Sylva Klovrzová svou disertační práci 

obhájila. 
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